
Notulen vergadering Medezeggenschapsraad ’t Busseltje – 5 februari 2024 
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Miranda Koenraads Moniek van der Horst (na afmelding) 

  

    

Op uitnodiging   

Roy Pellegrom (SD) gedeeltelijk  

  
Afkortingen  
MR:  Medezeggenschapsraad   
OG:  Oudergeleding   
PG:  Personeelsgeleding   
TEAM:  Personeel  
SD: Schooldirecteur 
GD: Groepsdirecteur  
  
Notulist  
Eva Geboers 
 
Agenda  
Met SD 

1) 15.00 - 15.05 Opening en welkom 
2) 15.05 - 15.30 Vragen over Formatie en financiën RBOB  
3) 15.30 - 16.00 Update huisvesting 
4) 16.00 - 16.20 Feedback op/ vragen over Document Burgerschapsonderwijs OBS ‘t Busseltje  

 
Zonder SD    

5) 16.20 - 16.50 Verkiezingen nieuwe OG MR 
6) 16.50 - 17.00 Documentencheck MR 

 
 

Opening en welkom 
De voorzitter heet iedereen welkom. Een extra welkom aan Miranda Koenraads, zij zal Moniek van 

der Horst vervangen tijdens haar zwangerschapsverlof.  

 
Vragen over formatie en financiën RBOB 
De notitie vanuit Onderwijsstichting RBOB over de formatiekrimp (op voorhand aangeleverd door de 

SD aan de MR) is besproken. De financiën werken door in de formatie op stichtingsniveau voor het 

schooljaar 2024-2025. Er zijn vanuit de MR vragen opgesteld die meegenomen worden naar de 

vergadering van de GMR die komende woensdag plaatsvindt. Na de carnavalsvakantie heeft de SD 



een gesprek over de definitieve formatie van ‘t Busseltje, daarop volgt (als er duidelijkheid is) 

communicatie naar de ouders van de school.  

 

Update huisvesting 

Na de raadsvergadering is het bekend geworden dat er twee units, een gang en een toiletgroep zijn 

toegekend aan ‘t Busseltje. De OG stelt de vraag hoe het kan dat er op basis van feiten voor twee 

units gekozen is. De feiten die gehanteerd worden zijn de leerlingprognoses. De school levert de 

werkelijke cijfers aan, die beduidend afwijken van de leerlingprognoses, maar hier is niet naar 

gekeken. Sommige partijen stonden positief tegenover het plaatsen van drie units, maar uiteindelijk 

is er niet voor gestemd vanwege het IHP dat voor maart 2025 gepland staat. Het laatste nieuws is 

dat de wethouder de school uitgenodigd heeft voor een gesprek over de uitbreiding huisvestiging. 

Dit gesprek vindt 6 februari 2024 plaats, de GD en SD zullen bij dit gesprek aanwezig zijn. Het streven 

wordt het plaatsen van drie units. Het gesprek met de wethouder wordt afgewacht, daarna wordt er 

afgewogen of een petitie vanuit de ouders een passend vervolg is.  

De OG geeft aan dat de communicatie vanuit de SD naar de ouders van de school passend was. Goed 

dat er zicht gegeven is aan het proces. De OG stelt een vraag over de belofte van hoogwaardige 

units. Dit is door de wethouder zelf aangegeven. Er komt een betonnen vloer en airco. Er heerst de 

angst binnen de MR dat we worden ‘afgescheept’ met goedkopere units. Dit lijkt vooralsnog niet het 

geval, de units moeten van zo’n kwaliteit zijn dat ze minimaal 4 jaar of mogelijk 8 jaar kunnen blijven 

staan. Er komt een vraag of het extra lokaal wel te bemensen is in het nieuwe schooljaar. De SD 

geeft aan dat dit afhankelijk is van de formatieruimte.  

Binnenkort vindt de evaluatie van de combinatiegroepen binnen het team plaats. De evaluatie krijgt 

vorm door de teamleden in groepen van vier vragen te laten beantwoorden. Welke verdeling is 

wenselijk a.d.h.v. de leerlingaantallen? Op dit moment zitten de MB groepen vol dankzij het gebrek 

aan lokalen.  

 

Feedback op/ vragen over Document Burgerschapsonderwijs OBS ‘t Busseltje 

De SD heeft het document burgerschapsonderwijs naar de MR doorgestuurd. Vanuit de inspectie 

wordt er een focus op burgerschap gelegd. ’t Busseltje gebruikt de methode Blink Wereld, de SD 

geeft aan dat je met deze methode al voldoet aan burgerschapszin. De zaken vanuit burgerschap die 

beschreven staan in het document worden meegenomen in de jaarplanning. Het document is samen 

met het team opgesteld en het geeft beeld wat ’t Busseltje op dit moment aan burgerschaps-

onderwijs doet. Het document kan vanaf nu jaarlijks aangevuld worden. De OG stelt de vraag of 

Wereldoriëntatie (WO) vergelijkbaar is met burgerschap. Burgerschap is een onderdeel van 

Wereldoriëntatie (aardrijkskunde, geschiedenis en natuur). De vraag wordt gesteld of dit alles 

integraal verweven is, er lijken nu nog verschillen in toepassing per groep/leerkracht te zijn.  

Wat betreft de leerlingenraad, de werving hiervoor gaat dit schooljaar plaatsvinden. 

Het document Burgerschapsonderwijs is nog algemeen beschreven. De OG geeft de tip om de visie 

van ’t Busseltje schoolspecifieker weg te zetten in het document. De SD ziet ook nog kansen om 

focus aan te brengen.  

Binnenkort komen de nieuwe kerndoelen voor burgerschap beschikbaar, dit geeft mogelijk ook meer 

richting. 



  

Verkiezingen nieuwe OG MR 

Aan het einde van dit schooljaar treden er twee ouders af. De procedure van werving wordt gestart.  

Het is van belang om in de wervingstekst de rol van voorzitter en secretaris te benoemen, net als het 

moment van vergaderen. De tekst van de voorgaande verkiezing wordt opgehaald en digitaal 

gedeeld binnen de MR. 

 

Documenten check MR 

De secretaris krijgt niet meer uren dan een ander MR lid. De taken kunnen wel verdeeld worden. Het 

opstellen van de notulen wordt gerouleerd, de secretaris draagt zorg voor de agenda. Het 

jaarverslag dient eigenlijk ook door de secretaris gemaakt te worden, maar dit kan mogelijk ook door 

een ander lid van de PG. Als in de notulen per agendapunt één samenvattende zin wordt 

beschreven, is het jaarverslag makkelijker samen te stellen. Dit onderwerp komt terug op de 

volgende agenda.  

In het activiteitenplan is het rooster van aftreden geactualiseerd. Het activiteitenplan is op 

Sharepoint geplaatst.  

 

Op de eerstvolgende agenda 

- MR budget 

- Taken secretaris (o.a. jaarplan) 

- Beleid creatieve ontwikkelingen, vieringen  

- Werving oudergeleding MR 

 

Actiepunten 

- De tekst werving OG van voorgaande verkiezing wordt opgehaald en digitaal gedeeld.  
- De secretaris van de GMR wordt bevraagd over de manier van stemming bij werving OG. 

 

 


